
Бериз Белкић 

1. Питање постављено Савјету министара БиХ – ''Да ли је Савјет министара 

дефинитивно одустао од предлагања закона који се односе на државну имовину и 

ако јесте, зашто је одустао?'' 

2. Иницијатива упућена Колегијуму Представничког дома Парламентарне скупштине 

БиХ - “На основу члана 8. Пословника Представничког дома Парламентарне 

скупштине БиХ, предлажем да се на једној од наредних сједница у дневни ред 

Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ уврсти тачка дневног реда – 

Преиспитивање оправданости постојања управних и надзорних одбора у јавним 

установама и предузећима.“ 

 


